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God Fortsättning på 2022! 
     Vi önskar naturligtvis alla att vi skulle kunna se fram 
emot detta år utan att ha hotet om pandemi hängande över 
oss. Tyvärr får vi plocka fram det tålamod som vi tidigare 
varit så duktiga på att visa även detta år. Erfarenheten säger 
oss att efter en lite instängd vinter så kommer en mer öppen 
vår. 
     Styrelsen tog förra veckan beslutet att skjuta på årsmötet 
tills i april för att vi verkligen ska få möjlighet att se varand-
ra i ögonen på plats. Vi hoppas att detta håller. 
     Valberedningen jobbar på för fullt för att se till att vi får 
en bra styrelse även nästa verksamhetsår. Har du tankar och 
idéer så kontakta dem gärna. Karl-Evert Andersson, Stellan 
Dahlin eller Eva Kihlman. 
     En post som är viktig och som jag för närvarande besitter,
är ersättare i Lidköpings Pensionärsråd. Jag anser mig inte 
kompetent för detta uppdrag eftersom jag inte är så insatt i 
Lidköpings kommun och heller inte har så många kontakter 
där. Pensionärsrådet ska ju ta ställning till det som gäller bl a
vård och omsorg för de äldsta i kommunen och då är det ju 
en förutsättning att ha kunskap om detta. Dessutom bor jag 
inte i Lidköpings kommun. Även om vi pratar om “stan” i 
Källby så tillhör vi ju Götene. 
     Kerstin Andersson, som ansvarar för Café 15 och jag har 
tillsammans börjat planera för medlemsmöten och caféer. 
Det kommer att bli intressanta möten när vi kör igång! 
     Har du laddat ner SPF-appen? Om inte, så gör det så får 
du lätt tillgång till den information som vi kommer ut med. 
Det sker ju snabba förändringar när restriktionerna förändras
vecka för vecka. 
     Vi jobbar också med att komma igång på Facebook men 
saknar i nuläget en administratör - inte så betungande men 
det behövs dock. Är du intresserad? Hör av dig till mig! 
     Håll i och håll ut! Ta hand om er så ses vi när vårsolen 
börjar värma! 
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